
Innkalling og referat – FAU-møte ved Klepp ungdomsskule  
 

Dato og tid for møte: 8. mai 2025  Rom:  Grupperom bibliotek 

Møtte:  

Klasse  FAU-representant Kryss 
av 

8a  Monica Aase (2 år) X 

8b  Ragna Stakland Svela (2 år) X 

8c  Silje Lune Randeberg (1 år) X 

8d  Linda Øvrebø (1 år)  

9a  Steinar Orre (1 år) X 

9b Hilde Grude (1 år)  

9c  Andrea Bjørkavoll-Bergseth(2 år)  

9d Pål Pollestad (1 eller 2 år) X 

10a  Hege Veronica Stokka  

10b  Helge Sæland  

10c  Magrete Torland X 

10d Ola Sotnakk  X 

Fråvere: Linda, Hilde, Andrea, Hege Veronica, Helge. Rektor deltok ikkje på dette møtet. 

 

24/25-16  Kommunalt FAU - høyring 

Informasjon om saka – kva kom fram frå diskusjonen: 

- Det er fremja forslag om å avvikle kommunalt FAU (KFU). 

- Pål Pollestad sit i KFU. Verdifullt å treffe FAU frå andre skular. Diskusjonar om t.d. 

natteramnordninga blir diskutert i dette forumet. Viktig for samarbeid mellom 

skulane. Nyttig når det er fleire skular i same tettstadområde.  

- I staden for å avvikle, heller redusere talet på møte. 

- Skal ein leggje det ned, må ein ha ei erstatning, slik at dialogen mellom 

foreldregruppene blir ivareteken. 

Kva blei bestemt: 

- FAU meiner KFU må oppretthaldast, men er positive til at talet på møte blir 
redusert. 

Kven tek ansvar: 

- Silje og rektor. Rektor sender inn høyringsvar. 

 

24/25-17  Blom til tilsette ved skuleavslutning 

Informasjon om saka – kva kom fram frå diskusjonen: 

- Fint med blomar til dei tilsette. FAU ordnar dette.  



- Skulen ordnar blomar  til elevane. 

- FAU kjenner på eit behov for å sjå på kva rolle foreldreutvalet skal ha for seinare 

avslutningar, og korleis samarbeidet mellom FAU og skulen kan ivaretakast best 

mogleg. 

Kva blei bestemt: 

- FAU gjer som i fjor, og syt for kjøp av blomar til dei tilsette. 

Kven tek ansvar: 

- Silje snakkar med rektor 

 

24/25-18  Motivasjon 

Informasjon om saka – kva kom fram frå diskusjonen: 

- FAU ser at Klepp u. ligg under snittet, og har gått ned. Det er vanskeleg å seie noko 

konkret om tiltak å årsaker utan å ha meir informasjon om bakgrunnen for tala, 

som spørsmål og korleis skulen jobbar.  

- Bruke tid på å undersøke motivasjonen mellom elevane. 

- Generelt kan foreldra snakke positivt om skule, støtte elevane og samarbeide med 

skulen og lærarane. 

- Jobbe med gode relasjonar elevane mellom, og mellom lærarar og elevar. Sosiale 

tiltak i klassane og på trinna er viktige. Sikre trygt læringsmiljø. 

- Jobbe for stabilitet i personalgruppa. 

Kva blei bestemt: 

-  

Kven tek ansvar: 

- Silje orienterer rektor 

 

 

Neste møte   DATO og TID 

 2. juni kl. 18 

Oppsummering   Sakar som skal følgjast opp neste møte: 

 

 

 

 

 

 

 


